
PROTOKÓŁ NR VIII/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 27 maja 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radny nieobecny: 
Jerzy Chmara – nieobecność usprawiedliwiona 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził 
prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład rady, obecnych 20 radnych. Rada jest władna do 
podejmowania uchwał.  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski z okazji przypadającego 27 maja Dnia 
Samorządu Terytorialnego złożył radnym, pracownikom samorządowym, sołtysom, 
przewodniczącym Zarządów Osiedli, szkołom, przedszkolom, placówkom kulturalnym, 
zakładom pracy, jednostkom podległym życzenia wielu cierpliwości, zrozumienia,  
wytrwałości w codziennej ciężkiej pracy na rzecz dobra społeczności lokalnej, aby 
podejmowane inicjatywy Życzenia przekazał również burmistrz Mirosław G ąsik. 
Następnie burmistrz wspólnie z przewodniczącym rady i wiceprzewodniczącym rady 
wręczyli na ręce sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli listy gratulacyjne  w 
związku z wyborem na kadencję sołtysa i przewodniczącego KO w latach 2019-2022. 

W następnej kolejności głos zabrała Jadwiga Zarzeczna-Rosół dyrektor SP Nr 1 w 
Szprotawie informując o sukcesach gimnazjalistów klasy IIIb z SP 1, którzy zajęli I miejsce 
w Polsce w XXX-tym międzynarodowym konkursie „Matematyka bez granic”, 
przedstawiając informację o konkursie, opiekunie grupy jak również informację o uczniach. 

Burmistrz Mirosław Gąsik, Przewodniczący rady Andrzej Stambulski, Wiceprzewodniczący 
rady Andrzej Skawiński, Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  

Dorota Grzeszczak i Jadwiga Zarzeczna-Rosół dyrektor SP Nr 1 wręczyli uczniom z SP Nr 1 
listy gratulacyjne składając jak najlepsze życzenia za osiągnięte wysokie wyniki  

w konkursach. 

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD: 

Propozycje zmiany porządku obrad zgłosili: 

Burmistrz Mirosław G ąsik wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Powiatowej Policji w Żaganiu.   

Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do przegłosowania 
zgłoszonej przez burmistrza zmiany. 



2 
 

Rada w głosowaniu 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” projekt uchwały przyj ęła do 
porządku obrad. 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

Rada w głosowaniu 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek obrad 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
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15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 1 do 26 maja 
2019r.   

2. Informacja na temat zwrotu podatku akcyzowego zawartego w paliwie rolniczym  
w 2019 roku za okres od 01.08.2018 r. do 31.01.2019 r. 

3. Ocena stanu przeciwpożarowego na terenie Gminy Szprotawa. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa; 
b) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr VII/50/2019 Rady 

Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 kwietnia 2019r. zmieniającej uchwałę w 
sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób 
fizycznych, podatku leśnego od osób fizycznych i podatku od nieruchomości 
od osób fizycznych oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso; 

c) utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług Wspólnych w Szprotawie  
i nadania jednostce statutu; 

d) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Oświadczenia. 
11. Informacje. 
12. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 

 

Ad. 1  SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 
MI ĘDZYSESYJNEJ TJ. OD  1 do 26 MAJA 2019R. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 OCENA STANU PRZECIWPOŻAROWEGO NA TERENIE GMINY 
SZPROTAWA 
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Głos zabrali: radny Roman Pakuła,  Marek Ławrecki Komendant Powiatowy PSP, radny 
Roman Pakuła, burmistrz Mirosław Gąsik, Marek Ławrecki Komendant Powiatowy PSP, 
radna Józefa Śliska, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski.    
 
 
Ad. 3  INFORMACJA NA TEMAT ZWROTU PODATKU AKCYZOWEG O 

ZAWARTEGO W PALIWIE ROLNICZYM W 2019 ROKU ZA OKRES 
OD 1 SIERPNIA 2018 DO 31 STYCZNIA 2019 R. 

 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie 
 
Brak dyskusji 
 
Ad. 4 PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Józef Rubacha, skierował pytania do burmistrza. Na pytania radnego 
Rubachy odpowiedzi udzielił burmistrz Mirosław Gąsik. Kolejno głos zabrała radna Józefa 
Śliska. Odpowiedzi na pytanie radnej udzielił burmistrz Mirosław Gąsik. Następnie głos 
zabrał radny Jerzy Chmara, burmistrz Mirosław Gąsik, radna Monika Biazik, burmistrz 
Mirosław Gąsik. 

Rada w głosowaniu 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VIII/56/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
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13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

b) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr VII/50/2019 Rady 
Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 kwietnia 2019r. zmieniającej uchwałę w 
sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób 
fizycznych, podatku leśnego od osób fizycznych i podatku od nieruchomości od 
osób fizycznych oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Rada w głosowaniu 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VIII/57/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
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17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

c) utworzenia jednostki budżetowej „Centrum Usług Wspólnych w Szprotawie  
i nadania jednostce statutu 

 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: 

Burmistrz Mirosław G ąsik wniósł o zmianę treści zapisu § 7 ust. 1 statutu CUW, 
stanowiącego załącznik do projektu uchwały o utworzeniu CUW. Zaproponowana zmiana 
zapisu nie zmienia treści wcześniej przedstawionej, a jedynie zmienia formę zapisu 
stylistycznego.  

W dalszej części głos zabrali: radny Józef Rubacha, radny Stefan Gołek informując,  że 
opinia Komisji Społecznej do projektu uchwały jest pozytywna. Następnie: radny Ireneusz 
Ganczar, radca prawny Andrzej Skibiński, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radna Józefa 
Śliska, radny Marcin Chmura, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński wnosząc o 
wykreślenie w § 8 pkt. 21 słowa „propozycję”, radny Ireneusz Ganczar wniósł w imieniu 
klubu radnych „Grono to My” o zdjęcie  projektu uchwały z porządku obrad. Burmistrz 
Mirosław Gąsik odniósł się do zgłoszonych wątpliwości radnych. Kolejno głos zabrali: radny 
Józef Rubacha, radna Józefa Śliska, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny 
Bartłomiej Grono zgłosił wniosek o przerwę. Przewodniczący rady Andrzej Stambulski 
powiedział, że przerwę ogłosi po prezentacji CUW-u pani naczelnik wydziału. Głos w 
sprawie zabrali jeszcze wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, przewodniczący 
rady radny Andrzej Stambulski. Następnie, szeroką prezentację zaprezentowała Pani Dorota 
Grzeszczak – naczelnik Wydz. Oświaty i Spraw Obywatelskich. Po prezentacji głos zabrali 
jeszcze przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, mieszkaniec Szprotawy Zdz. Z., 
radny Stefan Gołek, radny Ireneusz Ganczar, burmistrz Mirosław Gąsik. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski ogłosił przerwę. 

Po przerwie głos zabrali: radny Ireneusz Gancza wycofał swój wniosek o zdjęcie projektu 
uchwały z porządku obrad.  

Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały ze zgłoszonymi 
poprawkami burmistrza i wiceprzewodniczącego rady poddał pod głosowanie. 
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Rada w głosowaniu 15”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VIII/58/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

d) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VIII/59/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
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5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
e) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 

Powiatowej Policji w Żaganiu 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Roman Pakuła, burmistrz Mirosław Gąsik. 

Więcej głosu w sprawie nie zgłoszono 

Rada w głosowaniu 20”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VIII/60/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
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11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

Ad. 4  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH: 

Interpelacje zgłosili: 

Radny Maciej Siwicki  

1. Rozważenie decyzji ws. wdrożenia w naszej gminie „Systemu powiadamiania 
mieszkańców przez sms”. Celem tej aplikacji jest bieżące informowanie mieszkańców 
o różnych wydarzeniach, np. wydarzenia kulturalne czy zagrożenia, np. przerwy w 
dostawie bieżącej wody 

2. Podjęcie stanowczych działań zmierzających do usunięcia pojazdu przy ulicy 
Ciszowskiej. samochód ten, dziś już rozkradany z poszczególnych elementów stoi 
przy ww ulicy od ok. dwóch lat. 

3. Uzupełnienie ubytku w jezdni po pracach ziemnych przy ul. Sobieskiego (przy 
ogródkach działkowych/dawnym budynku DZO) – uzupełnienie ubytków asfaltem. 

4. Modernizacja ulicy Poniatowskiego na całym odcinku (ul. Żagańska – ul. 
Sobieskiego) – uzupełnienie ubytków tłuczniem, tam gdzie nie ma podłoża 
betonowego. 
 

Radny Roman Pakuła – zgłosił o uruchomienie połączeń autobusowych z miastami takimi 
jak Zielona Góra i Nowa Sól. Brak komunikacji powoduje, że często starsze, schorowane 
osoby nie mają możliwości dostania się do lekarza. Zaproponował skorzystania z dopłat 
rządowych.  

Radna Beata Jakowicka, zapytanie odnośnie sprzedawców, którzy rozkładają się z towarami 
na ulicach Szprotawy. Niezadowolenie w tym względzie wyrażają handlowcy, którzy 
sprzedają swoje artykułu na targowisku/boksach. Handlowcy uważają, że jest to bardzo 
niesprawiedliwe, że jedni muszą sprzedawać na targowisku, a inni na ulicach i chodnikach.    

Radny Stefan Gołek zainterpelował o wykoszenie traw przy szpitalu. Druga odnosząca się 
również do szpitala w odniesieniu do przywrócenia budynku byłej portierni do stanu 
estetycznego np. poprzez zdjęcie łuszczącej się farby.   
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Radna Józefa Śliska spytała, czemu ma służyć plac zabaw przed szpitalem ?. Poparła 
radnego Gołka, że plac wokół szpital wymaga niwelacji terenu i posprzątania. Druga 
interpelacja, którą zgłosiła radna to powrócenie do tematu budowy chodnika od Pasterzowic 
do Szprotawy. 

 

Ad. 5  WOLNE WNIOSKI 

Głos zabrali w temacie składowiska odpadów: mieszkaniec gminy Zdz. Z., 
wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, burmistrz Mirosław Gąsik, 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski,  mieszkaniec gminy T.K., radny Józef 
Rubacha, mieszkaniec gminy Zdz. Z., mieszkaniec gminy T.K., radny Stefan Gołek, 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, burmistrz Mirosław Gąsik, przewodniczący 
rady radny Andrzej Stambulski.  

 

Ad. 6  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, zgłoszone przez radnych odczytał 
wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński. 

 

Ad. 7  OŚWIADCZENIA 

BRAK 

 

Ad. 8  INFORMACJE 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski przedstawił radnym kilka spraw 
organizacyjnych wynikających z kalendarza rady miejskiej. Burmistrz Mirosław Gąsik 
zaapelował do radnych o ich udział na składowisku odpadów w Kartowicach.  

Radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak odniosła się do pisma wiceprzewodniczącego rady 
radnego Andrzeja Skawińskiego, podpisanego przez radnych w sprawie wpisów radnego 
Piotra Płaskocińskiego w mediach społecznościowych w odniesieniu do strajku nauczycieli.  

Radny Piotr Płaskociński odniósł się do przedstawionego przez wiceprzewodniczącego rady 
na sesji rady w miesiącu kwietniu br. oczekując od wiceprzewodniczącego naprawy krzywd 
wizerunkowych, wyrządzonych radnemu Płaskocińskiego poprzez pismo złożone 
wiceprzewodniczącemu  

Wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński odniósł się do wypowiedzi radnych 
Bożeny Wójcik-Wojtkowiak i Piotra Płaskocińskiego.  
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W ww sprawie głos zabrali jeszcze: radny Stefan Gołek, radny Marcin Chmura, ad vocem 
do wypowiedzi radnego Marcina Chmury odniosła się radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak. 
Głos zabrał jeszcze radny Maciej Siwicki, radny Szymon Matuszewski, radny Piotr Siuda.   

 

Ad. 9  ZAMKNI ĘCIE OBRAD VIII SESJI RADY MIEJSKIEJ  
W SZPROTAWIE 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  VIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 4,15 godziny.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


